

تاريخ: 2020/3/24

تعميم رقم (33) CIRCULAR NO

According to the instructions of Health Authorities in the state of Kuwait regarding the outbreak of the novel Coronavirus (COVID- 19). And the precautionary measures taken by countries to control the spread of the virus and maintain the public health, the following have been determined:

- 1- All arrivals to Kuwait International Airport coming from all Countries will be placed in mandatory (Compulsory) quarantine for 14 days.
- 2- This Circular is effective from the date of its issuance until further notice. And will replace the previous Circular N. (32) issued on 17th of March 2020.

بناءً على تعليمات السلطات الصحية في دولة الكويت الخاصة بانتشار فيروس كورونا (كوفيد - 19) والإجراءات الاحترازية التي تتخذها الدول لمواجهة انتشار الفيروس، فقد تقرر اتخاذ الإجراءات التالية:

- 1- سيتم تطبيق الحجر الصحي المؤسسي (الالزامي) لمدة 14 يوم للقادمين الى مطار الكويت الدولي من جميع دول العالم.
- 2- يطبق هذا التعميم من تاريخ صدوره حتى اشعار اخر ويلغى التعميم السابق رقم (32) الصادر بتاريخ 17 مارس 2020.

مدير عام الطيران المدني



Directorate General of Civil Aviation

www.dgca.gov.com.kw, E-mail: info@dgca.gov.kw